
Udvalgsmøde SAND Nordvestsjælland     16.08.2022. 

Deltager: Maja, Susanne Moos, Helle, Carsten og Tobias. 

Ikke deltagende: Sussi er hindret i at deltage. 

 

Dagsorden. 

1. Valg af dirigent/ordstyrer og referent. 

Carsten vælges til ordstyrer. 

Tobias vælges til referent. 

 

2. Kalundborg folkemøde. 

Det aftales at udvalget mødes 9.30. Lørdag d. 27. 

Tobias tager pavillon med, flag og andet relevant SAND materiale. 

Tobias taget T-shirt med. 

Moos taget kaffemaskine, kaffe, rører pinde, krus osv. 

Tobias tager visitkort med. 

  

3. Orientering og diskussion omkring økonomi 2022 

Tobias laver gennemgang af brugte midler; buget for 2022 og hvad der er tilbage af økonomi til 

2022. Udvalget skal de sidste måneder af året, holde øje med at de ikke bruger for mange penge. 

 

4. §18 midler 2023 

Udvalget ønsker at der søges Kalundborg, Holbæk, Slagelse, Roskilde, Lejre. 

Udvalget ønsker, drømmer om at der bliver søgt lidt mere end til 2022. 

Tobias ringer til Carsten og fordeler, hvilke kommuner hver søger hos. 

 

5. Ideer til underholdningsmidlerne. 

Tobias forklarer om underholdningsmidler og nogle af de succes historier, hvor SAND folk/udvalg 

har lavet arrangementer og inviteret hjemløse. 

 

6. Nyt fra udsatteråd 

Udsatterådet Holbæk. 

Heller fortæller nyt fra udsatterådet Holbæk, hvor Helle deltog første gang 20.6. 

Det hele var nyt for Helle og hun skal lige i gang og rigtig forstå, hvad udvalget arbejder med og for. 

Det næste møde er d.20.08. Næste møde skal handle om metoder og fremtidig samarbejde. 

D.29.8 er der borgermøde om budget. 

 

Udsatteråd Slagelse (Moos) 

Det aftalte om nye boliger på Toften blev aflyst, da mødet var en nabohøring, men der var ikke 

kommet noget ind fra naboer. Så det blev betragtet som positivt. 

Næste møde er midt september. 

Rådet har lavet og indsendt et høringssvar til Slagelse kommune, det omhandler bekymringer om 

økonomi ift. udsatte og hjemløse i Slagelse kommune. 

 



Udsatteråd Roskilde (Carsten) 

Der har ikke været noget ordinært møde siden forår, dog har der lige været arbejdsmøde. Der er 

blevet planlagt nye dato. For kommende møde. 

Der er to medlemmer af rådet, der er udtrådt og to nye til trådt. En fra Hus Forbi (Sanne), og 

formanden for SIND. Paul Struve forsætter i rådet, efter sin opsigelse fra Hus forbi. 

Rådet har snart møde med BSU (Beskæftigelses og socialudvalget). 

Roskilde borgerrådgiver er blevet skiftet ud og den nye har fået ansvar for socialområdet og er 

tidligere gadejurist.  

Rådet arbejder/snakker om 134 a, hjemløsestrategi og hjemløseplanen ift. hvordan Roskilde 

kommune udsatte/hjemløse bliver påvirket af dette. 

D.25 holder udsatterådet ordinært møde på Rådhuset, hvor deltager fra forvaltningen vil deltage. 

 

 

7. Nyt fra bestyrelsen. 

Susanne og Carsten har været på bestyrelses seminar.  

Der var teambuilding. 

Der blev arbejdet underholdnings midler. 

Der blev arbejdet med forventninger mellem udvalg og bestyrelse og bestyrelse og sekretariat.  

Der blev arbejdet/snakket om SAND skulle byde sig til Brugernes Bazar. 

 

8. Brugernes Bazar, d. 24.08.2022. 

Udvalget beslutter at hvis der er nogen fra udvalget der ønsker at delta, betaler udvalget transport. 

 

9. Gerths bisættelse. 

Sanne køber og sender blomster afsted til Gerths bisættelse. 

 

10. Evt. 

Carsten fortæller at der d. 10 sep. er mental-sundheds dag i Roskilde. 

Susanne forslår at udvalget begynder at tænke på det komme kommunalvalg og får ideer til hvad 

udvalget kan lave af politisk aktivitet. 

 

11. Næste udvalgsmøde d. 27 sep. 


